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Skrivelse angående användning av migrerad arbetskraft 

Dagens Nyheter publicerade en artikel för drygt en vecka sedan om ett företag inom hemtjänsten i 

Stockholm som på ett grovt sätt har åsidosatt sin roll som god arbetsgivare och utförare av hemtjänst i 

staden. 

Enligt artikeln har företaget använt sig av arbetskraft som kommit via regelverket för 

arbetskraftsinvandring men där företaget inte hållit den utlovade sysselsättningsgraden och inte heller 

den utlovade lönen. Därtill har inga skattebetalningar gjorts av företaget. Detta anser vi är djupt allvarligt 

och kan inte accepteras. 

När tidningen Kommunalarbetaren har tittat på samma företag så har de konstaterat att utföraren har ca 

80 anställda varav 21 har kommit hit via arbetskraftinvandring och därför innehaft tillfälliga uppehålls- 

och arbetstillstånd. Har resten arbetat under samma förhållanden är nog en adekvat fråga? 

Detta är helt oacceptabelt, det ska inte vara möjligt att utnyttja människor på detta sätt i sin verksamhet. 

I vart fall är det oacceptabelt för verksamhet som bekostas av skattemedel och där stockholmarna har 

rätt att förvänta sig att verksamheterna som bekostas av skattemedel sköts på ett sätt som följer 

lagstiftningen. 

Enligt samma artikel lovar förvaltningen att se över hemtjänsten för att se om det finns flera som 

missköter sig på detta sätt. Det är bra, men med tanke på antalet utförare inom hemtjänsten kan vi se 

att den uppgiften är stor. Men det måste göras. 

Med anledning av ovanstående vill vi socialdemokrater få svar på följande frågor: 

1. Avser förvaltningen att kontrollera alla företag inom hemtjänsten? 

2. Vilka metoder kommer att användas och vem gör arbetet rent praktiskt? 

3. När tid kan nämnden vänta sig en redogörelse om vad förvaltningen har hittat? 


